
Referat FAU-møte Hop Skole 09.03.23  

Tilstede: 

Olav Lunde Fjelltveit (Rektor), Lars Fagerås (8A), Bjørn Olav Fikke Nielsen (8B), 

Marianne Hermann Lied (8B), Helene-Christin Skaarnes (8C), Cathrine Lutro 

(8C), Jan Ivar L. Østerhus (8D; referent), Kjartan Krossøy (8D), Stein Are 

Hansen (9A), Kristin Hauge (9C), Trond Færøvik (9D), Dagfinn Hallseth (9E), 

Marte Flydal (10A), Tonje Lygre (10B), Bjørg Torsnes (10C), Ingunn Prestegard 

(10C), Erik A. Bergstein-Aschjem (10D) 

Ikke tilstede: 

Carsten Russenes (8A), Claire S. Tennfjord (9A), Dag Østgulen Heradstveit (9B),  

Line Apeland Sørensen (9B), Vegard Vangdal (9C), Kjetil A. Moe (9D), Hedvik 

Elisabeth Fosse (9E), Regine Knudsen (10A), Agnete Kongevold (10B), Anders 

Sund (10D), Rune Arntzen (R-avd), Supassara Odfjell (velkomstklassen), Ingvild 

Hauge (velkomstklassen) 

 

Det ble avholdt egne møter for representantene i de ulike trinnene før møtet 

startet.  

 

Agenda:  

1. Godkjenning agenda og sist møtereferat 

Godkjent 

2. Informasjon fra skolen  

- Rektor opplevde informasjonsmøtet med politi og foreldre på 8. 

trinn som fint. Det skal jobbes videre med innspillene fra 

gruppearbeidet til foreldrene. Skolen lager konkrete forslag for 

videre arbeid som skal taes videre til FAU. 

- Neste skoleår vil 8. trinn øke fra 4 til 5 klasser. Dette skjer pga 

oppbygging på Slåtthaug og Storetveit. Det vil også bli to 

innføringsklasser. Antall elever vil dermed øke for neste skoleår.  

- Det har vært sykdom i personalet i lengre tid og utfordringer med 

bruk av vikarer. Rektor oppfordrer foresatte å etterspørre 

informasjon om den uteblir. For flere av elevene er forutsigbarhet 

viktig.  

- Elever på 9. og 10. trinn bruker alternativer som hager for å 

komme seg til skolen. Vitner om en grenseløshet.  

- Elevundersøkelsen. Rektor hadde gjennomgang av hvordan en kan 

finne resultater for skolen, og noen av funnene i undersøkelsen. Det 

er en økende trend av mobbing oppover i trinnene, fra 7% til 13 %. 

Det er uvanlig. Tidligere undersøkelser har vist motsatt trend.  

(https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/elevundersokelsen/)  

- Foreldreundersøkelsen. Sendes som papirdokument.  

 

 

 

https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/elevundersokelsen/


- Kvalitetsoppfølgingsmøte i april blir forflyttet fra 13 april til etter 17 april, 

ny dato kommer. Jan Ivar (8D), Stein (9A) og Bjørg (10C) blir med på 

dette møtet. Rektor skulle finne mer ut og komme tilbake med 

informasjon om  hvordan lærerne jobbet digitalt og med elevenes 

medbestemmelse i undervisningen.  

 

3. Natteravn -   

- Cathrine (8C) informerte om natteravnene, hva de er og gjør, 

holdninger og forståelse av rolle. Bruker Rådalen som modell. 

- Flere skoler ønsker å være med, men FAU ved de forskjellige 

skolene har kommet veldig ulikt i dette arbeidet.  

- Målsetting: 

- Viktig at engasjement rundt gjennomføring av Natteravnene 

ikke blir personavhengig, men en del av arbeidet i FAU 

styret. Hvordan dette skal se ut må det jobbes mer med.  

- Oppstart 23. august  

- “Ravning” en kveld pr helg i oppstarten (fredager) 

- Etablere medlemsutvalg før sommeren med FAU-

representanter fra hver av skolene. 

- Fana IL fotball ønsker å være med. Her trengs det en koordinator 

- Rektor spiller inn at Vigilo kan brukes til å sende ut informasjon.  

- Bjørn Olav (8B), Stein Are (9A) og Marte Flydal (10A) meldte seg til 

å bidra inn mot natteravngruppen. Dagfinn Hallseth (9E) meldte 

seg i etterkant av møtet. Vi vil nok trenge flere FAU-representanter 

i medlemsutvalget så vi tar dette opp igjen på neste FAU-møte. 

 

4. Saker/informasjon fra hvert trinn. Ansvarlig: Trinnkoordinator 

- Ingen saker fra noen av trinnene.  

 

5. Aktiviteter siden sist  

a. Marco Elsafadi holdt foredrag for skolens ansatte 

b. Foreldremøte 8.trinn 

c. Skoleball 10.trinn 

 

6. Aktiviteter som kommer  

a. Hopsdagen: 

Arrangeres av FAU-representantene på 9.trinn. Informasjon ligger i 

mappen Hopsdagen i FAU-dokumentene. Alle foreldre på trinnet vil 

bli kalt inn til ulike vakter. 

b. Firma skolefotografering 

Det har kommet inn ulike tilbud, men disse er veldig forskjellige i 

innhold og pris, og derfor vanskelige å sammenligne. Følges opp av 

Kjartan Krossøy, 8D. 

 

7. Økonomi - ikke diskutert i møtet. 

8. Organisasjon som mottar støtte fra Hopsdagen  



a. Forslag: endre til "Leger uten grenser". Evt andre forslag kan 

meldes inn før møtet. Dette ble diskutert, men FAU landet ikke på 

en endelig avgjørelse. Tas opp igjen på neste møte. 

9. Oppfølging sist FAU-møte – psykososialt miljø på Hop 

- Har berørt tema via de andre punktene. 

- Mye rører seg i 10.trinn 

10.Eventuelt 

 

Neste FAU- møte 17 april kl 19 

 


